
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Blåheia, Indre Fosen rådhus, Rissa 
Dato: 12.03.2019 
Tid: 17:00-19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Aune Leder  
Amalie Røstad Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Maiken Sunde Medlem  
Malin Sunde Medlem  
Mia Geilosjordet Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  
Vida Lund Hoff Medlem  
Dina Mediaa Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Aron Remso MEDL  
Elinor Waterloo Myran MEDL  

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Andrea Øvrebust Høiseth Elinor Waterloo Myran  
Emily Ann Monsen Aron Remso  

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth  Ungdomskonsulent 

 
Merknader:  
 
Aron Remso har sluttet i rådet og nytt medlem fra Mælan er: Emily Ann Monsen 
 
Elevrådene: 
 
Rissa vgs: 
- Maiken har deltatt på elevtinget gjennom elevrådet. Hun skal senere informere 
elevrådet om turen 
Leksvik vgs: 
- Informert elevrådet om hvordan det har vært på elevtinget 
- Volleyball-lag på fritiden 
- «Hvordan gjøre kantina mer attraktiv for elevene?»  
- Gjøre kantina til en mer koselig plass 



- Lage en egen komite for å arrangere påskeeggjakt 
- Aktivitetsdag på slutten av skoleåret. Vi skal ta med saken videre til klassene 
- Ha lengre møter, men litt mer sjeldent 
- Gjennomgang av årets OD-prosjekt for å inkludere resten 
Testmann minne: 
- Gjennomført aktivitetsdag 
- Ønske om å gjennomføre en ny aktivitetsdag på våren 
- Åpnet en hobbykrok der man kan spille, stikke, sy osv 
- Ønske om å tilkalle Siri for å snakke med elevrådet  
Stadsbygd skole: 
- Innkjøp av gule bånd for å inkludere de som er alene 
- Ida og Tobias har blitt valgt ut for å få et bedre uteområde.  
- Dårlig engasjement i elevrådet 
Åsly skole: 
- Har ikke hatt møte enda da elevrådskontakten har ikke nok tid til elevrådet 
- Siri vil gjerne komme og ha møter med elevrådet når elevrådskontakt ikke har tid 
Vanvikan skole: 
- Har ikke hatt noen møter siden sist 
- Gjennomført pizzasalg 
- Bedre uteområde 
Mælan skole: 
- Planlegging av smoothie-dag 
- Valgt inn ny representant til elevrådet 
- Henge opp «memes» rundt på skolen 
- Linda skal være med på møte med eksternskolevurdering, der det blir snakk om 

elevkontakt.  
- Arrangere påskelunsj der det servers taco. Ha tegnekonkurranse 
- Kjøpe puter til aulaen. Søke til FAU om penger 
 
 
Eventuelt: 

- Besøk av Ingunn Rokseth der hun snakker om kompetansekartlegging og 
videregående skole. Innspill til ny videregående i Vanvikan. 

o Omstillingsprogram 

o Skaffe 350 nye arbeidsplasser 

o Vi er veldig avhengig av at folk er i jobb, og har større behov for yrkesfaglig 

utdannelse 

o Veldig fokus på etterutdanning 

o Vi må erstatte de som går av med pensjon 

o Fylket vårt er veldig stor på lærlinger 

o Digitalisering – automasjon – robotisering  

 Teknologikompetanse er mer relevant innen alle yrker 

o Innspill til faglig profil: 

 Industri 

 Automasjon 

 Industrimekanikk 

 Elektro 

 Teknologi 



o Hvordan tiltrekke seg arbeidskraft til distriktskommuner? 

 Sikre jobb i framtiden 

 Gjøre noe man interesserer seg innen, og sørge for at man har de 

mulighetene i nærmiljøet 

 Bra lønn 

 Gode arbeidsvilkår 

 Ha mulighet til å delta i det samfunnet man er vandt til å være i 

 Vite om mulighetene vi har, og fokusere mer på hva kommunen har å 

tilby 

 Få komme til arbeidsplassen for å få et bedre innblikk i hvordan en 

arbeidsdag ser ut 

 Få inn noen fra ungdomsrådet for å forbedre yrkesmesser 

 

Søknad fra Åsly om bordtennis-bord: 
- Vi velger å støtte med 500kr 

Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 9/19 Helse og omsorgssjef Hilde Anhanger Karlsen kommer for å 

legge fram planprogram for helse og omsorgsplan for Indre 
fosen kommune 2020-2030 

 

DR 10/19 Høring - Ny forskrift om råd for eldre, for personer med 
nedsatt funksjonsevne og for ungdom 

 

DR 11/19 Planlegging av Inkluderingsprosjekt  
DR 12/19 Planlegging av elevrådssamling  
DR 13/19 Planlegging av politikerdebatt  

 
 

DR 9/19 Helse og omsorgssjef Hilde Anhanger Karlsen kommer for å legge fram 
planprogram for helse og omsorgsplan for Indre fosen kommune 2020-2030 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.03.2019  
 
Hilde Anhanger Karlsen (Helse og omsorgssjef) kom og la fram planprogram for Helse og 

omsorgsplan for Indre Fosen kommune 2020-2030.   

- Hva inngår i helse og ungdomssektoren? 

o Barnevern, hjemmetjeneste, oppfølgingstjeneste, NAV, Helsestasjon mm. 

- Hvorfor helse- og omsorgsplan? 

o Kommunen har et «sørge for – ansvar» 

o Bærekraft 

o Fortsette sammenslåing og harmonisering i kommunen. Det skal koste det 

samme overalt, og ha samme tilbudene 

o Skal ikke detaljstyre intern organisering av sektoren. En helse og omsorgsplan 

skal ikke beskrive hvordan de ulike virksomhetene og enhetene skal samhandle. 



o Folk og fagfolk er den store utfordringen i framtiden 

o Ordne en minst, men så god som mulig plan 

o Det ferdige resultatet blir sendt til oss i ungdomsrådet 

 
 
 
 

DR 10/19 Høring - Ny forskrift om råd for eldre, for personer med nedsatt 
funksjonsevne og for ungdom 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.03.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 

- Siri utformer høringssvar som sendes ut på godkjenningsrunde til alle i rådet. 

 
 
 
 

DR 11/19 Planlegging av Inkluderingsprosjekt 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.03.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 

- Tobias informerer alle hvor langt vi har kommet med prosjektet 

- Det har blitt bestilt gensere  

- Maiken har sendt mail til kjente fjes og politikere i Norge til videoen vi skal sette 

sammen 

 
 
 
 

DR 12/19 Planlegging av elevrådssamling 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.03.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 

- Maiken informerer alle hvor langt vi har kommet med prosjektet 

- Vi slår fast en dato vi skal ha elevrådssamling, som blir 3. April (om det passer for 

skolene). 

 
 
 



DR 13/19 Planlegging av politikerdebatt 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 12.03.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 

- Vi tar utgangspunkt i debatten, og informerer alle. Vi vil oppfordre alle til å sende inn 

spørsmål som vi får på forhånd, og vi stiller under debatten 

- Skal vi ha debatt, må vi ha veldig strenge ordstyrere, slik at politikerne ikke hakker på 

hverandre 

- Hanne og Malin tar hovedansvaret 

- Vi delegerer videre ansvar senere 

 
 
 
 


